



2018年10月2日

致：**全体马青中央委员**
全体马青总团代表

事项：马青第54届全国年度代表大会

谨此通知，马青第54届全国年度代表大会订於 **2018年12月1日(星期六)**，**上午9时正在** **Manhattan Ballroom, Level 14, Berjaya Times Square Hotel, No. 1, Jalan Imbi, 55100 Kuala Lumpur** 举行。

议程

1. 新任总团长致词
2. 卸任总团长拿督张盛闻同志致词
3. 大会开幕人兼我党署理总会长致开幕词
4. 选举2018年至2021年度大会议长及副议长
5. 覆准2017年11月4日举行的第53届全国年度代表大会会议记录
6. 总秘书提呈团务报告
7. 动议感谢总团长演词
8. 附议感谢总团长演词
9. 辩论总团长演词
10. 辩论及接纳提案
11. 散会

选举2018年至2021年度马青中央委员会

马青中央委员会的选举，将以扩大代表制度方式，由区团代表进行投选。投票选举日期订于2018年11月3日（星期六），在各团会择定地点举行。（详情请参阅区团代表投选中央委员会通知信函/马华网站）

区团代表将选出马青中委会成员如下：-

<u>职位</u>	<u>职位数目</u>
马青总团长	1名
马青署理总团长	1名
马青副总团长（公开组）	3名
马青副总团长（女团员组）	1名
马青中央委员（公开组）	12名
马青中央委员（女团员组）	8名
马青中央委员（30岁或以下组）	5名



敬请与会代表垂注下列事项：-

1. 提名

- 1.1 只有在马青细则 46.1、46.2 及 46.3 条款下的总团代表才有资格参加上述职位之选举。
- 1.2 我党总部选举指导委员会已定下的提名时间为 2018 年 10 月 15 日（星期一）下午 1 时正开始至下午 5 时正结束。党总部选举指导委员会将在上述时间在吉隆坡安邦路马华大厦二楼三春礼堂设立秘书处接收提名表格。
- 1.3 提名结束后，将以抽签方式决定候选人在选票上的排名。
- 1.4 随函附上一份统一提名表格供用；代表同志也可用复印的表格来提名。
- 1.5 代表同志也可于 2018 年 10 月 8 日（星期一）起在办公时间到吉隆坡马华总部 9 楼选举指导委员会秘书处索取提名表格或浏览 www.mca.org.my 下载提名表格。

2. 提案截止日期

- 2.1 所有提案必须以所规定的提案表格在 2018 年 11 月 15 日（星期四）下午 5 时或之前呈达总团秘书处。

3. 代表报到

- 3.1 出席马青第 54 届全国年度代表大会代表报到时间，将从 2018 年 12 月 1 日（星期六）上午 7 时 30 分开始至上午 10 时 30 分结束。倘若代表同志在上午 10 时 30 分之后才抵达，将不准报到和不得参加年度代表大会。
- 3.2 为避免届时拥挤情况，代表同志可提前在 2018 年 11 月 30 日（星期五）下午 3 时 30 分至晚上 8 时 30 分在吉隆坡安邦路马华大厦三楼报到。
- 3.3 报到时须以智慧型党员证或身份证为凭；秘书处有权拒绝未能出示党员证/身份证的代表同志报到。

4. 穿着

- 4.1 所有代表同志必须穿马青团服搭配黑色长裤出席大会。

5. 住宿安排

- 5.1 总部已安排特定酒店予全国总团代表同志，敬请向州联委会查询详情。



6. 询问

6.1 如有任何询问，请联络总团秘书处，电话号码：03-2203 3866。

谨此奉达，务希知照是荷。

总秘书

拿督梁捷顺 启

附件：(1) 提名表格 (2) 提案表格



2nd October 2018

To: **All Members of the MCA Youth Central Committee**
All MCA Youth Central Delegates

Saudara / Saudari,

MCA NATIONAL YOUTH 54th ANNUAL GENERAL ASSEMBLY

Notice is hereby given that the MCA National Youth 54th Annual General Assembly will be held on **1st December 2018 (Saturday), 9.00 a.m. at Manhattan Ballroom, Level 14, Berjaya Times Square Hotel, No. 1, Jalan Imbi, 55100 Kuala Lumpur.**

AGENDA:

1. Address by MCA National Youth Chairman
2. Address by YBhg. Datuk Chong Sin Woon, Former MCA National Youth Chairman
3. Opening Address by MCA Deputy President
4. Election of Speaker and Deputy Speaker for Term 2018-2021
5. Confirmation of Minutes of the 53rd Annual General Assembly held on 4th November 2017
6. Adoption of Secretary-General's Report
7. Motion of Thanks by Proposer to the National Youth Chairman's Address
8. Motion of Thanks by Seconder to the National Youth Chairman's Address
9. Debate on the National Youth Chairman's Address
10. Debate and Adoption of Resolutions
11. Adjournment of the Annual General Assembly

Election of Office-Bearers for Term 2018-2021

The election of MCA Youth Central Committee Members will be voted by Division Youth Delegates through the new Party election system. The voting is scheduled to be held on 3rd November 2018 (Saturday) at a venue designated by the respective Division. (For details, please refer to the Notice for Division Youth Delegates Voting for MCA Youth Central Committee Members / MCA website)

Division Youth Delegates will elect Central Committee Members as follows:-

	<u>Position</u>	<u>No. of Post</u>
Chairman		One (1)
Deputy Chairman		One (1)
Vice-Chairman (Open Category)		Three (3)
Vice-Chairman (Female Category)		One (1)
Committee Member (Open Category)		Twelve (12)
Committee Member (Female Category)		Eight (8)
Committee Member (U30 Category)		Five (5)



All Central Delegates are advised to take note of the followings:-

(1) Nomination

- 1.1 Please note that only Central Delegates under sub-clause 46.1, 46.2 and 46.3 of the MCA Youth Bye-Laws are eligible to contest in the Party election.
- 1.2 MCA Headquarters Election Steering Committee has decided that the nomination of candidates for the respective positions on the above is fixed on 15th October 2018 (Monday), between 1.00 p.m. to 5.00 p.m. at San Choon Hall, 2nd Floor, Wisma MCA, Jalan Ampang, Kuala Lumpur.
- 1.3 Candidate's sequence number on ballot paper will be determined by drawing of lots after the nomination.
- 1.4 A standard nomination form is enclosed for your further action. Photocopies of the nomination forms are also accepted.
- 1.5 Nomination forms can also be obtained from the MCA Headquarters Election Steering Committee Secretariat at 9th Floor, Wisma MCA, Kuala Lumpur from 8th October 2018 (Monday) during office hours or you may download the nomination forms from www.mca.org.my.

(2) Submission of Resolutions

- 2.1 All resolutions must be submitted to the MCA National Youth Secretariat on or before 15th November 2018 (Thursday), 5.00 p.m. using the attached resolution form.

(3) Registration

- 3.1 Registration of delegates is on 1st December 2018 (Saturday) starting from 7.30 a.m. to 10.30 a.m.. Delegates who turn up after 10.30 a.m. would not be allowed to attend the assembly.
- 3.2 To ease congestion during registration, delegates may also register on 30th November 2018 (Friday) from 3.30 p.m. to 8.30 p.m. at 3rd Floor, Wisma MCA, Jalan Ampang, Kuala Lumpur.
- 3.3 Delegates are required to produce membership card or identification card for verification during registration. The secretariat reserves the rights to disallow any delegates who fail to produce membership card or identification card to register.

(4) Attire

- 4.1 Delegates attending the assembly should be in Youth uniform and black pants.

(5) Accommodation Arrangement

- 5.1 MCA Headquarters has arranged accommodation for all delegates. Kindly check with the State Liaison Committee for more information.

馬來西亞華人公會總部

馬青總團
YOUTH SECTION

MALAYSIAN CHINESE ASSOCIATION



HEADQUARTERS
IBU PEJABAT M.C.A.

(6) Enquiries

6.1 Kindly contact the MCA National Youth Secretariat at 03-2203 3866 should you need any further information.

Thank you.

Yours faithfully,

DATO' LEONG KIM SOON
Secretary-General

Enclosure: (1) Nomination Form (2) Resolution Form